

**卫理公会以萨迦守望者 28/1-3/2021**

**正月第五个星期的祷告事项**

1. 为家庭祷告：为每一位信徒家里都能设立家庭祭坛祷告。若你已经开始家庭祭坛，求主给你智慧，使家庭祭坛可以达成门徒训练的目的。若你的家还未开始家庭祭坛，求主帮助你可以尽快落实。

2. 为教会祷告：

保罗为歌罗西教会祷告：因此，我们自从听见的日子，也就为你们不住地祷告祈求，愿你们在一切属灵的智慧悟性上，满心知道神的旨意，好叫你们行事为人对得起主，凡事蒙祂喜悦，在一切善事上结果子，渐渐地多知道神。”（西 1:9-10）

- A) 求主赐给你及你的教会，在属灵的智慧和悟性上，特别在疫情中满心知道神的旨意。
- B) 求主帮助你及你的教会，就算在隐秘处，行事为人对得起主，凡事蒙祂喜悦。
- C) 求主帮助你及你的教会，在一切善事上结果子，渐渐地多知道神。

3. 为国家祷告：

- A) 继续为大马各处仍然严重的疫情祷告。特别求主怜悯砂州以及诗巫的疫情，并且藉着政府所落实的 MCO 和 CMCO 在这两周里可以有效控制疫情的扩散。我们也祷告纪念所有在抗疫前线的人员。
- B) 为全国医疗设施的负荷度祷告。求主赐智慧给卫生部，可以更好的协调和安排，并且帮助超负荷的医院解决困难。

4. 为世界祷告

- A) 国际劳工组织今天表示，2020 年新冠大流行导致全世界损失了 2.55 亿个工作岗位，这一“大规模影响”近乎是 2009 年全球金融危机造成损失的四倍。报告也显示，15-24 岁年轻人的失业率为 8.7%，而成年人为 3.7%，这突显出年轻人成为“迷失的一代”的实实在在的风险。我们在祷告中求神怜悯，并询问主说，我们教会能做什么？
- B) 继续为教会的末世意识祷告。特别从世界各地的疫情，天灾人祸，意识形态两极化，种族冲突和矛盾中，作为主耶稣门徒的我们从中有什么启发，我们应该如何回应和面对，都求圣灵指教我们。

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 28/1-3/2/2021**

### **Prayer Items for 5th week of January**

#### **1. Pray for family:**

Pray that all family members will set up family altar.

If you have already started it, pray for wisdom so that there is discipleship in the family. If you haven't started, pray that God will give you the strength to get it started soon.

#### **2. Pray for Church;**

Colossians 1:9-10

[9]For this reason, since the day we heard about you, we have not stopped praying for you. We continually ask God to fill you with the knowledge of his will through all the wisdom and understanding that the Spirit gives,

[10]so that you may live a life worthy of the Lord and please him in every way: bearing fruit in every good work, growing in the knowledge of God,

A) May God give you and your church wisdom and sensitivity to know the will of God during this time of pandemic.

B) May God lead you and your church, to conduct yourselves in a manner worthy of the Lord and glorifies His name.

C) May God lead you and your Church to be fruitful in all your good work, and more so in knowing God.

#### **3. Pray for Nation:**

A) Pray for the current pandemic situation in Malaysia. May God have mercy for Sarawak, especially in Sibu; may the MCO and CMCO bring the situation under control.

Please remember to pray for all medical frontliners.

B) Pray for the shortage of medical equipment and PPE in the medical facilities in Malaysia. May God grant wisdom to the MOH, so that he is able to coordinate and make the necessary arrangements to solve the shortages in the hospitals.

#### **4. Pray for World:**

A) International Labour Organization said that, in 2020, the pandemic has caused 255 million people around the world to lose their jobs. The losses incurred by the pandemic is equal to four times the loss of the Global Financial Crisis in 2009.

According to the report, the unemployment rate for youths between the age of 15-24 y.o. is 8.7%, for adults is 3.7%; which shows that young people are at a great risk of becoming a "lost generation". We pray for God mercy, and ask the Lord: "How can the Church respond to it?"

B) Pray for the Church is conscious of eschatology. Especially in light of the pandemic around the world, natural and man-made disasters, ideological polarization, ethnic conflicts and contradictions. As disciples of Jesus, may we be inspired by these things, and may we respond and face it accordingly. Let us seek the guidance and teaching of the Holy Spirit.

## **Pengawal Isakhar Methodist 28/1-3/2/2021**

### **Doa minggu kelima Januari**

1. Doa Untuk Keluarga: doa agar setiap keluarga dapat menubuhkan mezbar keluarga. jikalau dalam keluarga anda sudah ada, doa agar Tuhan berikan hikmat ,supaya boleh mencapai matlamat pemuridan dalam keluarga anda. jikalau belum lagi menjalankan mezbar keluarga, doa agar Tuhan memberi kuasa mencapaikan ia secepat mungkin.

#### **2.Doa Untuk Gereja:**

Rasul Paulus doa untuk gereja di Kolose: Itulah sebabnya kami selalu berdoa bagi kamu, sejak kami mendengar berita tentang kamu. Kami berdoa kepada Allah supaya Roh Allah memberikan kebijaksanaan dan pengertian kepada kamu, sehingga boleh mengetahui kehendak Allah dengan sempurna. 10Dengan demikian kamu dapat hidup menurut kehendak Tuhan, dan sentiasa melakukan apa yang menyenangkan hati-Nya. Cara hidup itu akan menghasilkan pelbagai perbuatan yang baik, dan pengetahuan kamu tentang Allah akan bertambah juga. (Kolose 1:9-10)

- a. minta Tuhan kurniakan kebijaksanaan kepada anda dan gereja anda, mengenali keinginan Tuhan dalam waktu pandemik ini.
- b. minta Tuhan kurniakan kebijaksanaan kepada anda dan gereja anda, tingkah laku kita dapat memuliakan nama Tuhan.
- c. minta Tuhan kurniakan kebijaksanaan kepada anda dan gereja anda, berbuah lebat dalam segala hal, dan lebih dalam mengenali Tuhan.

#### **3. Doa Untuk Negara:**

- a. Terus berdoa untuk keadaan pandemik di Malaysia. Doa agar rahmat Tuhan terhadap status Covid-19 di Sarawak dan Sibu, melalui PKP dan PKPB, berharap dapat dikawal dengan baik. Kita juga mengingati pegawai perubatan dalam doa kita.
- b. Doa untuk keadaan kekurangan peralatan perubatan. Mintalah kebijaksanaan daripada Allah terhadap pengarah kesihatan, agar dapat membekalkan dan menyelesaikan kekurangan dalam hospital.

#### **4. Doa Untuk Dunia:**

- a. Organisasi Buruh Antarabangsa menyatakan bahawa wabak pada tahun 2020 telah menyebabkan kehilangan 255 juta pekerjaan di seluruh dunia . Kesan buruk ini menyebabkan hampir empat kali ganda kerugian bandingan dengan krisis kewangan global pada tahun 2009. Laporan juga menunjukkan bahawa kadar pengangguran bagi orang muda berusia 15-24 tahun adalah 8.7%, berbanding 3.7% untuk orang dewasa, yang menunjukkan risiko sebenar orang muda menjadi "generasi yang hilang." Doakan belas kasihan Tuhan atas kita, dan bertanya kepada Tuhan, apa yang dapat dilakukan oleh gereja kita?
- b. Terus berdoa untuk kesedaran eskatologi gereja. Terutama dari wabak di seluruh dunia, bencana alam dan buatan manusia, polarisasi ideologi, konflik etnik dan kontradiksi, kita sebagai murid Tuhan Yesus mempunyai inspirasi dari mereka, bagaimana kita harus bertindak balas dan menghadapi mereka, dan meminta Roh Kudus untuk ajar kami.